

# Awards

	English	Mandarin
1	<p><b>Audi Taiwan prize</b> A mentoring session with Audi Taiwan for more insider's insight, plus a cash prize of NTD 300,000.</p>	<p><b>Audi Taiwan prize</b> 台灣奧迪將親自指導面授，讓你深入瞭解汽車產業的洞察及需求。本獎項包括獎金新台幣30萬元整。</p>
2	<p><b>Audi Lab prize</b> Free access to Audi experience, and brainstorm with Audi think tanks! Meet the world's leading experts at Audi events to explore business opportunity.</p>	<p><b>Audi Lab prize</b> 與奧迪智庫群一同探索未來！直達奧迪全球高峰會及創新實驗室，與國際頂尖專家共聚一堂，為你的創意尋求成功契機。</p>
3	<p><b>Add-on prize</b> Opportunity to work on POC with Audi. Also a trip to roadshow in Germany, sponsored by Taiwan Tech Arena.</p>	<p><b>Add-on prize</b> 有機會前往奧迪的德國總部，進行概念驗證(Proof of Concept)；科技部國際科技創業基地還將帶你出席德國當地活動。</p>
4	<p><b>Audi Mobility Partner Prize</b> Invitation to talk with Audi Mobility Partner mentor on business solution.</p>	<p><b>Audi Mobility Partner prize</b> 入選即可獲得奧迪國際合作夥伴指導，尋求更多機會。</p>
5	<p><b>TSS prize</b> Free access to Term Sheet Bootcamp in Korea to engage to learn tips of successful fund raising from international players</p>	<p><b>TSS prize</b> 直接加入台灣新創競技場年度盛會-Terms Sheet Bootcamp，前進韓國和全球新創生態圈有志人士交流，汲取成功募資經驗。</p>
6	<p><b>Participation prize</b> Join the fast track to Meet Taipei Neo Star Demo Show. Share your brilliant idea with the ecosystem.</p>	<p><b>Participation prize</b> 成為Meet Taipei創業之星，與生態系夥伴分享你及團隊的聰明點子！</p>
7	<p><b>Finalist special</b> Supported by Audi Taiwan, you can access to a pre- Demo Day training with industry expert, have your own booth at 2019 InnoVEX, and attend the AIA feedback workshop</p>	<p><b>Finalist special</b> 所有入圍決賽參賽者將獲得專家業師賽前指導的機會，於2019年InnoVEX參展，並將出席賽後feedback workshop。上述獎勵均由台灣奧迪提供。</p>
8	<p><b>Promotion on Media</b> Coverage opportunity on Audi Taiwan owned media, AIA media partners and corporate partners' platforms.</p>	<p><b>Promotion on Media</b> 所有入圍決賽參賽者將獲得媒體曝光的機會，例如：Audi Taiwan 官方網站、Audi合作媒體及企業夥伴平台。</p>